



## **URSI Resolution passed at the Prague GA, 28 August – 5 September 1990**

### **U.24. Remote Sensing Laboratories**

The URSI Council,

noting the financial problems encountered by remote sensing laboratories in small countries, and especially those in Eastern Europe;

resolves

- 1) that URSI should support, and promote actively, participation of these laboratories in international remote sensing experiments;
- 2) in particular, that URSI should ensure the distribution, through its regular publications, of information to workers in small countries concerning projects planned and ongoing in this area.

### Laboratoires de télédétection

Le Conseil de l'URSI,

notant les problèmes financiers auxquels se heurtent les laboratoires de télédétection dans les petits pays, plus spécialement en Europe de l'Est;

décide

- 1) que l'URSI appuie et encourage activement la participation de ces laboratoires aux expériences de télédétection internationales;
- 2) en particulier, qu'elle assure la diffusion, par la voie de ses publications régulières, de renseignements sur les programmes futurs ou en cours dans ce domaine, à l'intention des scientifiques des petits pays.